

《单词百科:radically是什么意思?radically怎么发音?radically的解释和用法》

英语单词radically是什么意思?radically怎么读?radically怎么发音?简答网为您整理了radically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



radically怎么读

radically的读音:[ˈræd ɪ kli]

radically的意思

1、adv.根本地;彻底地;完全地;激进地;

radically的近义词

- 1、 **completely** adv.彻底地;完整地;
- 2、 **deeply** adv.极其;至深处;强烈地;(形容程度)深的;

- 3、**drastically** adv.大大地, 彻底地;激烈地;
- 4、**extremely** adv.极端地;非常, 很;去;绝;
- 5、**fundamentally** adv.基础地;根本地;从根本上;

radically的双语例句

1、On the nonbreathing worlds the animal species are radically unlike those found on the atmospheric planets.

在非呼吸者世界的动物种类根本上不同于那些大气行星设计的动物.

2、CRM is not new, but the Internet radically alters its dynamic.

CRM不是什么新东西, 但因特网急剧地改变了对它的需求.

3、It takes a brave cook to depart radically from the traditional Christmas menu.

一个厨师要彻底颠覆传统的圣诞节菜肴是需要很大勇气的。

4、This son exhausts one's strength, radically is unable to break off.

这个儿子用尽全力, 根本无法折断.

5、I moved immediately after the election to pare down radically the size of the executive branch.

大选后,我立即采取行动,大肆削减行政部门的人员.

6、Theand Jin Dynasties were a turbulent epoch, the ideology changed radically and the culture transformed.

魏晋时代是一个动荡的时代, 又是一个思想意识形态发生剧烈变化、时代转型的时代.

7、The different degrees of familiarity with the literature, reading literature a radically different way.

程度:对文献的熟悉程度不同, 阅读文献的方式大不相同.

8、The Football League has announced its proposals for a radical reform of the way football is run in England.

足联宣布了它关于对目前英格兰足球运作方式进行彻底改革的提议。

9、In this thesis, we mainly investigate radically prime decompositions of ideals, GPF modules and GPF rings.

本学位论文主要讨论理想的素根准分解, GPF模和GPF环.

10、Galileo departed radically from the Greeks.

伽利略根本上不同于希腊人.

11、Sergio: This mobile commerce is radically changing the business of legacy firms.

塞吉奥; 这种移动商务剧烈改变了以往老式公司的商业模式.

12、Number three, we're also trying to radically innovate and reinvent the category.

第三, 我们也在努力大力创新和彻底改造这个领域.

13、The original text has been modified so radically that it is barely recognizable.

原文改动得如此彻底,几乎面目全非.

14、I think we may have to rethink our policies fairly radically.

我认为我们可能要对我们的政策进行根本的反思.

15、...political tension between radical and conservative politicians.

激进派和保守派政治人士之间的紧张对峙

16、Would the USA be radically different today if Kennedy had not been assassinated?

如果肯尼迪没有被暗杀, 今天的美国会有根本性的不同吗?

17、It is, on the face of it, difficult to see how the West could radically change its position.

初看起来, 很难理解西方为何会立场突变。

18、The country needs a period of calm without more surges of radical change...

国家需要一段时间的稳定, 其间不要再有重大的变革。

以上是简答网为您整理的radically怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于radically的用法、

radically的释义、radically的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/radically>

